

القائمة النهائية بأسماء المرشحين لانتخابات عضوية مجلس ادارة البنك التجاري لمدة ثلاث سنوات

- 1. الشيخ/ عبدالله بن علي بن جبر آل ثاني**
 - يشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة البنك التجاري؛
 - عُين لأول مرة في مجلس إدارة البنك التجاري في عام 1990؛
 - حاصل على بكالوريوس في العلوم الاجتماعية من جامعة قطر.
- 2. شركة القصار كابيتال ممثلة بالسيد/عمر حسين الفردان**
 - يشغل ممثل الشركة السيد/ عمر حسين الفردان حالياً منصب نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب في البنك التجاري والرئيس والرئيس التنفيذي لمجموعة الفردان وشركاتها التابعة في قطر والخارج؛
 - عُين لأول مرة في مجلس إدارة البنك التجاري في عام 2002؛
 - حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال وماجستير في العلوم المالية من جامعة ويبستر في جنيف.
- 3. الشيخ/ جبر بن عبدالله بن علي آل ثاني**
 - يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة في البنك التجاري منذ عام 2023 ومنصب في وزارة الدفاع؛
 - حاصل على بكالوريوس العلوم (إدارة الأعمال)، من جامعة بليموث في المملكة المتحدة.
- 4. السيد/ إبراهيم جاسم العثمان فخرو**
 - عضو مجلس إدارة في البنك التجاري منذ عام 2023؛
 - يشغل حالياً منصب مستشار وعضو مجلس إدارة في الشركة المتحدة للتنمية وعضو مجلس إدارة في شركة قطر للتأمين؛
 - حاصل على بكالوريوس هندسة البترول من جامعة كاليفورنيا وماجستير في إدارة الأعمال من الجامعة الأمريكية في بيروت.
- 5. شركة قطر للتأمين ممثلة بالسيد/ سالم خلف المناعي**
 - عُين السيد/ سالم خلف المناعي لأول مرة ممثل لشركة قطر للتأمين في مجلس إدارة البنك التجاري في عام 2023؛
 - يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة قطر للتأمين؛

- حاصل على بكالوريوس في الإدارة والأعمال وماجستير في العلوم والتسويق من جامعة غلامورغان إنجلترا.

6. السيد/ محمد اسماعيل مندني العمادي

- يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة في البنك التجاري؛
- عُين لأول مرة في مجلس إدارة البنك التجاري في عام 2014، ولديه خبرة تزيد عن 30 عاماً في القطاع المصرفي؛
- حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال والاقتصاد من جامعة هولي نيمز كاليفورنيا.

7. شركة الفردان للاستثمار ممثلة بالسيد/ حسين عمر الفردان

- يشغل ممثل الشركة السيد/ حسين عمر الفردان حالياً منصب عضو مجلس إدارة في البنك التجاري والرئيس التنفيذي للتسويق في شركة الفردان أوتوموتيف؛
- حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال مع تخصص فرعي في الاتصال الإعلامي وريادة الأعمال من جامعة ويبستر في جنيف.

8. شركة نيست كونسلتنسي ممثلة بالشيخ/ فلاح حمد جاسم جبر آل ثاني

- يشغل ممثل الشركة الشيخ/ فلاح حمد جاسم جبر آل ثاني حالياً منصب مسؤول استثماري لدى شركة أبوللو جلوبال مانجمنت، مختص بالمعاملات الائتمانية المعقدة والمعاملات الهجينة؛
- حاصل على بكالوريوس العلوم في إدارة الأعمال من جامعة كينغ كولينج لندن.

9. السيد/ عبدالله جاسم محمد المسلم

- يشغل حالياً منصب رئيس الشؤون الإدارية في مؤسسة الدوحة للأفلام؛
- حاصل على بكالوريوس في إدارة الأعمال بتخصص الإدارة والتمويل من جامعة ولاية كاليفورنيا - دومينغز هيلز في الولايات المتحدة الأمريكية.

10. السيد/ محمد ياسر محمد جبر المسلم (عضو مستقل)
- يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة في البنك التجاري ورئيس الأعمال الاستراتيجية – مكتب الرئيس التنفيذي في "جهاز قطر للإستثمار"؛
- حاصل على بكالوريوس العلوم في الهندسة الميكانيكية من جامعة تكساس في سان أنطونيو وماجستير إدارة الأعمال التنفيذية من جامعة HEC باريس في قطر.

11. السيد/ محمد أحمد محمد حسين الملا (عضو مستقل)
- يشغل حالياً منصب رئيس إدارة الإستثمار في مجموعة برزان؛
- حاصل على بكالوريوس تجارة من جامعة أوتاوا – كندا وماجستير تنفيذي في إدارة الأعمال من جامعة HEC باريس.

12. صالح ماجد صالح الخلفي (عضو مستقل)
- يشغل حالياً منصب وكيل وزارة مساعد لشؤون الصناعة وتنمية الأعمال في وزارة التجارة والصناعة؛ وشغل سابقاً منصب مدير تنفيذي لإدارة المعلومات التجارية وتوطين الأعمال في بنك قطر للتنمية لمدة 6 سنوات.
- حاصل على ماجستير في ريادة الأعمال التكنولوجية من كلية لندن الجامعية وبكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة كارنيجي ميلون.

The final list of Candidates for the Elections for Board Membership for Three Years

1. Sheikh Abdulla Bin Ali Bin Jabor Al Thani

- Currently holds the position of Chairman of Commercial Bank;
- He was appointed as a Board member for the first time in Commercial Bank in 1990;
- Graduated from Qatar University with a BA in Social Science.

2. Al Gassar Capital represented by Mr. Omar Hussain Alfardan

- The company representative, Mr. Omar Hussain Alfardan currently holds the position of Vice Chairman and Managing Director of Commercial Bank, and President & CEO of Alfardan Group and its subsidiaries in Qatar and abroad;
- He was appointed as a Board member for the first time in Commercial Bank in 2002;
- Graduated from Webster University, Geneva with a Bachelor's degree in Business Administration and a Master's degree in Finance.

3. Sheikh Jabor Bin Abdulla Bin Ali Al Thani

- Currently holds the position of Board member in Commercial Bank since 2023 and a position in the Ministry of Defense;
- Holds a Bachelor from the University of Plymouth, England.

4. Mr. Ibrahim Jassim Al Othman Fakhro

- Board member in Commercial Bank since 2023;
- Currently holds the position of Advisor to the Board of Directors and Board Member of United Development Company and Board member in Qatar Insurance Company.
- Holds a Bachelor of Science, Petroleum Engineering from University of Southern California and MBA in Business Administration from American University of Beirut.

5. Qatar Insurance Company represented by Mr. Salem Khalaf Al Mannai

- Mr. Salem Khalaf Al Mannai was appointed as the representative of Qatar Insurance Company in Commercial Bank's Board in 2023;
- Currently holds the position of Group Chief Executive Officer in QIC Group;
- Holds a Bachelor of Arts in Management and Business and Master of Science in Marketing from the University of Glamorgan, England.

6. Mr. Mohamad Ismail Mandani Al Emadi

- Currently holds the position of Board member in Commercial Bank;
- He was appointed as a Board member of Commercial Bank for the first time in 2014, and has over 30 years of experience in banking;
- Holds a Bachelor in Business Administration & Economics from Holy Names University, California.

7. Alfardan Investment Company represented by Mr. Hussain Omar Alfardan

- The company representative, Mr. Hussain Omar Alfardan currently holds the position of Board member in Commercial Bank and Chief Marketing Officer at Alfardan Automotive;
- Holds a Bachelor of Arts in Business Management, minor in Media Communication and Entrepreneurship from Webster University Geneva.

8. Nest Consultancy represented by Sheikh Falah Hamad Jassim Al Thani

- The company representative, Sheikh Falah Hamad Jassim Al Thani currently holds the position of investment professional at Apollo Global Management, focused on complex credit and hybrid transactions.
- Holds a Bachelor in Business Management from King's College London.

9. Mr. Abdulla Jassim Mohammed Al Mosallam

- Currently holds the position of Head of Administrative Affairs in Doha Film Institute;
- Holds a Bachelor of Science in Business Administration (Management and Finance) from California State University, Dominguez Hills.

10. Mr. Mohammed Yasser Jabor Al Mosallam (Independent Member)

- Currently holds the position of Board member in Commercial Bank and Chief of Strategic Business Partnerships – CEO Office in Qatar Investment Authority;
- Holds a Bachelor of Science in Mechanical Engineering from the University of Texas at San Antonio and Executive MBA from HEC Paris Qatar.

11. Mr. Mohammed Ahmad Mohammed Hussain Al Mulla (Independent Member)

- Currently holds the position of Chief Investment Officer in Barzan Holdings;
- Holds an Honours Bachelor of Commerce from the University of Ottawa and Executive MBA from HEC Paris Qatar.

12. Mr. Saleh Majed Saleh Al Khulaifi (Independent Member)

- Currently holds the position of Deputy Undersecretary for Industrial Affairs and Business Development in Ministry of Commerce and Industry, he served as the Executive Director of Business Localization at Qatar Development Bank
- Holds a Master of Science in Technology Entrepreneurship from University College of London and Bachelor Degree in Business Administration from Carnegie Mellon University.